



Procurement Hub - Fredericton
301 Bishop Drive
Fredericton, NB
E3C 2M6

May 26, 2021

Subject: 30000365 - Upland Improvement - Bank Head Cove, NL

Sujet: 30000365 - Améliorations en zone de hautes terres, Anse Bank Head (T.-N.-L.)

ADDENDUM/ADDENDA NO. 1

Further to the above-mentioned Invitation to tender, Addendum (#1) is hereby issued.

Suite à l'appel d'offres susmentionné, l'Addendum (#1) est publié par la présente.

Q.1. We would like to propose the use of Texel 120E Non-Woven Geotextile for use on the above mentioned solicitation. Please advise whether or not this is acceptable.

A.1. We have looked at the Information provided to us for the Texel 120E Non-Woven Geotextile. The proposal to use this product is acceptable for this project.

Q.1. Nous aimerions proposer d'utiliser le géotextile non tissé Texel 120E pour l'invitation à soumissionner susmentionnée. Veuillez indiquer si le produit est acceptable ou non.

R.1. Nous avons examiné les renseignements qui nous ont été fournis concernant le géotextile non tissé Texel 120E. La proposition d'utiliser ce produit

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.

Tous les autres termes et conditions de cette exigence restent inchangés.

Roger LeBlanc
Senior Contracting Officer,
Procurement Hub